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26.09.2024., Ādaži 
Kopienas stiprināšana: 

• ... 

Transporta infrastruktūra: 

• Pašvaldība labprāt izbūvētu stāvvietas ārpus pilsētas centa, bet tai nav teritorijas, kur to 

darīt. 

Vide, dabas aizsardzība: 

• Bija plānots attīstīt ūdens ceļu starp Vējupi un Gaujas – Baltezera kanālu, bet kad slūžas 

ir ciet, kanālu nevar izmantot, jo slūžas pamatā plānotas ūdens līmeņa regulēšanai sratp 

Gauju un Mazo Baltezeru. 

Uzņēmējdarbība, tās attīstība: 

• Par Muižas robežu – tā teritorija vēsturiski veidojās kā garāžu komplekss. 

• Ražotnes varētu likt ārpus pilsētas. 

Sabiedriskais transports: 

• … 

Armija: 

• … 

Komunikācija: 

• ... 

Teritorijas izmaiņas, teritorijas plānošana: 

• Kāpēc nav izskatīta iespēja no pilsētas robežas izslēgt Dienvidu daļu? Izskatīs, jo ir 

saņemts iesniegums (starp Ādažiem un Baltezeru). 

• Par pilsētas robežu izmaiņu. Kāda ir nodokļu politika? Precīzi varētu pateikt NĪN. 

Tirgus nosaka novērtējumu. Tirgus vērtētāji skatās kadastra vērtību. Pašvaldība neko 

nemainīs. Nodokļa likme nav mainīta. Mainīsies kadastra vērtības.  

• Kad varētu nākamreiz mainīt pilsētas robežu? 

• Ventori (?) un Razvetka. 

• Varbūt “Nūrnieku” vietā likt “Gaujmalas”? 

• Centrs ir līdz Pirmajai ielai. Centrs – ap Gaujas ielu. 

 

 


